
Звіт про роботу депутатів фракції «Слуга Народу» 

в Дунаєвецькій міській раді за 2023 рік 

 

    Відповідно до статей 10,16 Закону України «Про статус депутатів місцевих 

рад» пропоную вашій увазі звіт Фракції «Слуга Народу» Дунаєвецької 

міської ради. 

В складі нашої фракції налічується 6 чоловік а саме: 

1.Гураєвська Тетяна Станіславівна (голова фракції, член комісії з питань 

освіти, культури, охорони здоров’я, фізкультури, спорту та соціального 

захисту населення, регламенту, депутатської діяльності та етики, прав 

людини, законності, запобігання та врегулювання конфлікту інтересів); 

2.Ясінський Олександр Вікторович (заступник голови фракції, член комісії з 

питань планування, фінансів, бюджету та соціально-економічного розвитку, 

зв’язків з виконавчими структурами, органами місцевого самоврядування, 

об’єднаннями громадян та засобами масової інформації); 

3.Антал Вячеслав Іванович (голова комісії з питань містобудування, 

будівництва, агропромислового комплексу, земельних відносин, охорони 

навколишнього природного середовища та екології); 

4.Романюк Віктор Олександрович (заступник голови комісії з питань 

житлово-комунального господарства, комунальної власності, промисловості, 

підприємництва та сфери послуг); 

5.Тулюк Іван Вікторович (член комісії з питань житлово-комунального 

господарства, комунальної власності, промисловості, підприємництва та 

сфери послуг); 

6.Степанов Олександр Володимирович (член комісії з питань 

містобудування, будівництва, агропромислового комплексу, земельних 

відносин, охорони навколишнього природного середовища та екології).  

Який був призваний до лав ЗСУ і служив  на захисті нашої держави від 

агресії росії в сухопутніх військах напрямку Бахмут (57 бригада 42 

батальйону). На даний час числиться як безвісті пропавший.  

      Депутати постійно беруть участь в постійних комісіях та присутні на 

сесіях за виключенням відсутні по поважним причинам. Тому відвідування 

засідань ради становить: Гураєвська Тетяна 100%, Антал Вячеслав 77%, 

Романюк Віктор 64%, Тулюк Іван 73%, Ясінський Олександр 77%. 

Пропозиції, які озвучені на сесіях нашими депутатами: 

  п’ятдесять третя (позачергова) сесія міської ради від 03.02.2023 р. 

Гураєвська Т.С.: 

-провести ремонт дорожнього покриття  по вул. Центральній  у с.Заставля (з 

облаштуванням водовідведенням поблизу зони відпочинку) 

Ясінський О.В.: 

-провести ремонт дорожнього покриття у м.Дунаївці (вул.  Соборна - по всій 

ширині вулиці, М.Залізняка, Просвіти, Загородня, М.Іщенка 

пров.Загородній).  

п’ятдесят четверта сесія міської ради від 16.02.2023р. 

Гураєвська Т.С.: 



-провести обстеження, при потребі видалити зелені насадження в м.Дунаївці 

по вул.Шевченка, 148 (два горіхи поблизу ЗОШ); 

       п’ятдесят п’ята (позачергова) сесія міської ради від 24.02.2023р. 

Антал В.І.: 

-провести обстеження, у разі виявлення 

ліквідовувати стихійні звалища твердих побутових відходів у населених 

пунктах територіальної громади; 

п’ятдесят сьома сесія міської ради від 23.03.2023р. 

Тулюк І.В.: 

-розглянути можливість часткового відновлення вуличного освітлення в 

м.Дунаївці (з 21 до 24.00) 

Провести обстеження, здійснити ремонт (частковий) дорожнього покриття: 

м.Дунаївці   вул.Мистецька (демонтаж плит);    

-  с.Воробіївка, вул.Шкільна;  

- с.Рахнівка, вул.Шкільна (при в’їзді в село зі сторони автошляху Н-03); 

- с.Рахнівка (вул.Огородня, поблизу перетину з вул.Шкільною); 

Ясінський О.В. 

Провести обстеження, здійснити ремонт (частковий) дорожнього покриття: 

м.Дунаївці 

- вул. Франца Лендера, вул.Загородня, пров.Загородній, 

Гураєвська Т.С. 

-с.Заставля, вул. Центральна, вул. Набережна 

- водовідведення поблизу зони відпочинку 

п’ятдесят восьма (позачергова) сесія міської ради від 06.04.2023 р. 

Ясінський О.В.: 

-облаштувати водовідведення на перетині вул.Загородня та 

пров.Загородній м.Дунаївці (укладення асфальту призвело до збирання води) 

п’ятдесят дев’ята сесія міської ради від 25.04.2023 р. 

Гураєвська Т.С.: 

-надати пропозиції щодо доцільності запровадження в школах громади  

факультативного курсу для старшокласників «Основи сім’ї»; 

-провести обстеження, здійснити ремонт дорожнього покриття в  

м.Дунаївці по вул.Шевченка (заїзд до багатоповерхових будинків 

№10,14,16а,166) та вул.Шкільна (ділянка дороги від ліцею №2 до 

багатоповерхівок); 

шістдесят перша сесія міської ради від 24.05.2023 р. 

Антал В.І.: 

- облаштувати територію сміттєзвалища в місцях, де самовільно звозять та 

як-небудь висипають сміття (прокопати рівчаки з метою  обмеження руху 

транспорту); 

шістдесят друга (позачергова) сесія міської ради від 08.06.2023 р. 

Ясінський О.В.: 

-провести ремонт дорожнього покриття по пров.Загородній в 

м.Дунаївці  (біля костелу) 



-засипати щебнем яму при в’їзді на кладовище в с.Заставля (поблизу нових 

воріт) 

Також були підтриманні ПРОГРАМИ нашою фракцією: 

- Програма взаємодії міської ради з відділом №2 Управління надання 

адміністративних послуг Головного управління Держгеокадастру у 

Хмельницькій області на 2023 рік 

- Програма створення та впровадження містобудівного кадастру Дунаєвецької 

територіальної громади на 2023-2024 рр 

- Програма взаємодії регіонального сервісного центру Головного сервісного 

центру МВС в Хмельницькій області з Дунаєвецькою міською радою в сфері 

надання адміністративних послуг населенню на 2023р 

- Програма щодо стабілізації фінансово-господарського стану комунального 

підприємства Дунаєвецької міської ради «Благоустрій Дунаєвеччини» у 

2023р 

- Програма забезпечення безперешкодного доступу маломобільних груп 

населення, включаючи осіб з інвалідністю до об’єктів соціальної та 

інженерно-транспортної інфраструктури міської ради на 2023-2026рр 

- Програма підтримки Збройних сил України на 2023р. 

      

    Депутати проводять прийом громадян в зазначені дні тижня. Також 

працюють по округах проводяться зустрічі з населенням, складають акти 

обстеження. 

    Звичайно, ми живемо і працюємо у час, коли пріоритетом є всебічна 

допомога збройним силам, однак тут, в тилу, знаходяться родини наших 

захисників. Депутат обраний у раду для того аби бути голосом цих людей у 

раді, чути їх, розуміти і намагатися максимально допомогти. Саме цим 

принципом керуються депутати нашої фракції у своїй роботі. Таким чином 

фракцією було підтримано також і ряд рішень, які стосуються виключно 

регіонального рівня громади, задля покращення рівня життя місцевих 

жителів. 

    Загалом було підтримано за 22 сесії 387 питань позитивно і 5 рішень не 

підтримано. 

    Депутати фракції СН завжди готові до діалогу та конструктивної співпраці 

задля благополуччя жителів громади та нашої країни, намагаємося в межах 

наших можливостей сприяти підтримці обороноздатності країни, не 

переслідуємо жодних політичних мотивів і підтримуємо позицію 

Президента, що з 24 лютого 2022 року в нас немає партій, ми всі маємо, як 

одне ціле, працювати пліч-о-пліч, кожен на своєму місці з єдиною метою – 

наближати перемогу. 

Слава Україні! 

 

 


